



# BRAÅS GOLF

**Dokumenttyp:** Protokoll

**Informationsnivå:**

Styrelse, Sektionsansvariga, projektgrupp

**Datum:** 2024-06-30

**Tid:** 17:00-19:00

**Plats:** Volvo

**Styrelsmöte** Närvarande: Johan Schwab, Sonny Larsson, Mats Svensson, Jerry Skoglund, Sara Täck, Andreas Broström och Fredric Skarenberg.

Via länk: Evert Carlsson

## Agenda

1. **Mötets öppnande**
2. **Val av justerare och sekreterare**  
Justerare: Jerry Skoglund Sekreterare Sonny Larsson
3. **Godkännande av agendan**  
Agendan godkändes
4. **Föregående mötesprotokoll (godkännande)**  
Godkändes
5. **Styrelse**
  - I. **Projekt mountainbike**  
Invigning av första delen Lördag 6/7 11:00-15:00
  - II. **Säker förening**  
Inget att rapportera
  - III. **Kläder till försäljning**  
Diskussion pågår med Lager 157 ang. kvaliteten på tryck.  
Försäljningen starta till hösten.
  - IV. **Sommarjobbare**  
Listan på jobb att utföra fylldes på
  - V. **Tält och flaggor**  
Vi väntar på offert från Delta reklam
  - VI. **Sjukvårdsväskor**  
Anton Nilsson har ansvar för inköp av material
  - VII. **Soptömning**  
Vi har nu tömning 1 ggr/vecka Tisdagar
  - VIII. **Aktivetsdag Braås 28 Sept**  
Växjö kommun driver ett projekt #whynottryit som är en idrottskola



som möjliggör för barn och ungdomar att prova på olika idrotter.  
BGOLF ska tillsammans med RF/Sisu hålla i 2 prova-på dagar.  
Den första är 28/9 11:00-15:00 i Sporthallen och vid Aktivitetsparken.

## IX. Beslut lövblås

Beslutades om inköp av lövblås för en kostnad av ca 10' Ansv. Fredric S  
Vi ska söka litet investeringsbidrag för inköpet. Ansv: Sonny L

## 6. Ekonomi

### I. Ekonomisk redovisning

Inget avvikande att rapportera

### II. Övrigt

- För försäljning av Merchandise för Bikeparken behövs ett separat Swishnummer  
Ansv. Johan S
- Diskuterades hur de som tävlar i cykel får sina licenser betalda
- Ska vi söka Investeringsbidrag för 2025 skall ansökan vara inne senast 1/10-24  
Diskuterades ang. "tomma ytan". Fredric S tar in offerter på en "Studspark"

## 7. Innebandysektionen

### I. Sektionsinformation

- Träningsiderna för höstsäsongen är klara.
- F12-14 kommer denna säsong spela seriespel, vilket betyder 7 hemmamatcher
- Saknas fortfarande ledare för F15-16

### II. Övrigt

## 8. Fotbollssektionen

### I. Sektionsinformation

- Behövs köpas in ett antal matchställ till nästa säsong

### II. Övrigt

## 9. Sponsring

- I. - Vi har startat en diskussion med Länsförsäkring Kronoberg om ev. samarbete

## 10. Cykelsektionen

### I. Sektionsinformation

- Info inför invigning
- Aktiviteter: Sälja Merch, tävlingar, kiosk. Lotta ut cykel m.m

### II. Övrigt

## 11. Racketsektionen

### I. Sektionsinformation

- Prova-på dag för Tennis 10/7
- Inköp har gjorts av div. utrustning kostnad ca 7'

### II. Övrigt

- Beslutades att köpa in vindskydd till Tennisbanan. Ansv. Andreas B



# BRAÅS GOLF

## 12. Anläggning (ar)

### I. Sektionsinformation

- Iloq nycklarna börjar ta slut igen. Vi försöker få in de som inte används och tar ett nytt beslut om nya inköp till hösten

### II. Övrigt

## 13. Aktiviteter

### I. Blodomloppet (mail)

### II. Braåsfestivalen

- Mats S har ansvar för att kalla till ett planeringsmöte i Augusti.

## 14. Övriga frågor

- BGoIF fyller 100 år 2025 och det behöver bildas en Jubileumskommitté.  
Samtliga i styrelsen jobbar på lämpliga namn att ingå i kommittén.

### Mötets avslutande:

Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat intresse

### Sekreterare för mötet

.....  
Sonny Larsson

### Justerare

.....  
Jerry Skoglund

### Ordförande

.....  
Johan Schwab